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Interpellation angående jämlik tandvård 

Anders Öberg, regionstyrelsens ordförande Socialdemokraterna 
 
Det har i media framkommit att ett antal tandläkare anställts i Norrbotten sedan den nya majoriteten 

tillträdde. Samtidigt kommer oroande signaler från verksamheterna där man bl.a uttalar att det är en 

kris inom tandvården i Norrbotten som vi inte skådat sedan 70-talet. 

Frågor till Anders Öberg: 

-Hur ser kompetensförsörjningen avseende tandläkare och övrig tandvårdspersonal i Norrbotten ut 

på de olika orterna i Norrbotten, Sverigedemokraterna begär en specifikation över antalet tandläkare 

och övrig tandvårdspersonal på de enskilda orterna, såväl inom folktandvården som den privata 

tandvården om möjligt samt uppgift om antalet vakanser ort för ort. 

-Finns det orter i Norrbotten idag där regionen inte klarar uppdraget inom folktandvården. 

-Hur säkerställer man en jämlik tandvård för alla norrbottningar, är uppfattningen att alla 

norrbottningar har likvärdig tillgång till tandvård. 

 

 

Marianne Sandström Sverigedemokraterna Norrbotten 

 


